
VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z PORADY 

       ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 13. 5. 2019 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluveni: prof. Seidl, doc. Horák, doc. Hamplová, PhDr. Procházková, PhDr. Jahodová 

 

PROGRAM: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

1.1 Úkol 4. 2 nadále trvá. 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel informoval o reklamní kampani pro I. kolo přijímacího řízení. K datu porady máme o 13  

      přihlášek více oproti loňskému roku.        

 

2.2 Ředitel informoval o stavu oponentských posudků. Opět se stalo, že je rozdílný pohled vedoucího práce  

      a oponenta. Je nutné věcné schvalování, ověření věcné správnosti tématu práce. Správnost by měly    

     schvalovat a parafovat i vedoucí kateder – Dr. Marková, doc. Hamplová a Dr. Jahodová. 

 

2.3 Ředitel informoval o trvající možnosti odkoupit (cena kompletu je 3 000,- Kč) nebo zapůjčit počítače.  

 

2.4 Ředitel informoval o nutnosti dodat potvrzení o lékařské prohlídce v roce 2019: Dr. Marková. doc.  

      Hamplová, Dr. Hlinovská, Dr. Jahodová, Dr. Pekara, PhDr. Procházková, Dr. Stuchlíková, PhDr.  

      Stuchlíková, Mgr. Škorpíková, Mgr. Řehořová. 

 

2.5 Ředitel informoval o plánované schůzce se zástupci MUNI, která se bude týkat nového informačního  

      systému za účasti ředitele, Dr. Jexové a Ing. Kulhánka. S oporami je již možné pracovat. Projekt končí  

      koncem října, v červnu již bude možné v systému pracovat. 

 

2.6 Ředitel informoval o umístění pomůcek pořízených z projektu OPVV. Byly pořízeny nové skříně,  

      pomůcky jsou umístěny v uč. č. 7 a č. 9. Ředitel apeloval na jejich pravidelné používání. 

 



2.7 Ředitel informoval o jednáních týkajících se opravy fasády budovy školy. Tato oprava  

         byla magistrátem potvrzena (komplexní oprava). Měla by proběhnout ještě v letošním  

         roce. 

 

2.9 Rektorka informovala o nadcházejících státních zkouškách. Státní zkoušky zahajují záchranáři dne 20.  

      a 21. května 2019. 

 

2.10 Rektorka informovala o schůzce s Mgr. Miladou Appeltovou z Nemocnice Bubeneč. Mají zájem o  

        spolupráci. 

 

Ad. 3 Diskuze 

 

3.1 Dr. Marková poděkovala Mgr. Turečkové, pí. Charvátové a pí. Novotné za organizaci konference. 

 

3.2 Mgr. Jansa informovala o plánovaném výjezdu dalších 4 studentů v rámci programu Erasmus+.  

 

3.3 Mgr. Turečková informovala o výzkumu Eurostatu, bude zasílat dotazník k vyplnění. Je nutné zapojit do 

      vyplňování všechny studenty. Je to monitorováno. 

 

Ad 4. Úkoly 

 

4. 1 Vytipovat 1-2 studenty, kteří by pravidelně přispívali na náš Instagram. 

                                                                                         Termín: co nejdříve 

                                                                                          Odpovídají: vedoucí studijních skupin 

4.2 Vedoucí kateder odevzdají zprávu o činnosti kateder do 30. dubna  

                                                                                         Nový termín: do 30. 5. 2019 

                                                                                          Odpovídají: vedoucí kateder 

4.3 Svolání schůzky s 1APA . 

                                                                                         Termín: do 30. 6. 2019 

                                                                                         Odpovídá: Dr. Jahodová 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Kolářová 

Příští porada: 24. 6. 2019 od 10:30 

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p. s. 


